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Møteprotokoll 
 
Utvalg: Kåfjord kommunestyre 
Møtested: Sal, Senter for nordlige folk 
Dato: 18.06.2020 
Tidspunkt: 10:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Bernt Eirik Isaksen Lyngstad Leder AP 
Britt Pedersen Nestleder AP 
Lisa Katrine Mo Medlem AP 
Stian Pedersen Medlem AP 
Nils Olaf Larsen Medlem AP 
Arthur Kjelstrup-Olsen Medlem AP 
Svein Oddvar Leiros Medlem SPA 
Even Steinlien Medlem SPA 
Dag Runar Wollvik Medlem SPA 
Jens A. Butter Simonsen Medlem H 
Einar Eriksen Medlem KRF 
Bjørn-Even Salamonsen Medlem KRF 
Liv Vigdis Solvang Medlem FRP 
Tania Lopez Medlem MDG 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Marian Mathisen Myrseth MEDL AP 
Anja V. Sommerbakk Olsen MEDL SPA 
Dagfinn Lyngstad MEDL AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Rita Solberg Anja V. Sommerbakk Olsen SPA 
Beate Berg Dagfinn Lyngstad AP 
Inghild Blomstereng Marian Mathisen Myrseth AP 

 
Merknader 
Oliver Løvli UR, ikke møtt. 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Einar Pedersen Kommunedirektør 
Greta Larsen Møtesekretær 

 



 
Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
 
_____________________     _____________________  
 
 
 
_____________________ 
 
 
 
 
  



 

       Offentlig saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

RS 15/20 Møteprotokoll fra Generalforsamling Ungbo AS 
Onsdag 06.05.20 

 2015/647 

RS 16/20 Protokoll fra møte i regionrådet 26.05.20  2020/24 
RS 17/20 Protokoll fra møte i RUST og fellesmøte med 

regionrådet 26.05.2020 
 2020/24 

RS 18/20 Kopi: Melding om vedtak vedrørende 
sammenslåing av forliksrådene i Nord-Troms 

 2020/212 

RS 19/20 Sammenslåing av forliksrådene i Nord-Troms  2020/212 
PS 58/20 Orienteringssak fra kommunedirektøren   
PS 59/20 Orienteringssak fra ordføreren   
PS 60/20 Orienteringssak fra ungdomsrådet   
PS 61/20 Orienteringssak: Prosessplan OU, økonomiske og 

samfunnsmessige rammebetingelser 
 2019/421 

PS 62/20 TILSETTING AV KOMMUNEDIREKTØR I 
KÅFJORD KOMMUNE 

 2020/185 

PS 63/20 Valg av lagrettemedlemmer/meddommere til 
Hålogaland lagmannsrett 2021-2024 

 2020/132 

PS 64/20 Valg av meddommere til Nord-Troms tingrett - 
for perioden 01.01.2021-31.12.2024 

 2020/132 

PS 65/20 Valg av særskilt utvalg for jordskiftesaker 
(Jordskifteretten) 

 2020/132 

PS 66/20 Om eierskap for prosjektet "Finnekapellet"  2020/326 
PS 67/20 Akson, helhetlig pasientjournal for hele landet - 

intensjonsavtale 
 2019/96 

PS 68/20 Årsrapport for 2019, Skatteoppkreveren i Kåfjord  2016/78 
PS 69/20 DELEGERINGSREGLEMENT OG 

SAKSBEHANDLINGSREGLEMENT FOR 
POLITISKE ORGANER 

 2019/407 

PS 70/20 Felles eierstrategi for Ymber 2020  2015/1100 
PS 71/20 Kommunal planstrategi 2020-2023  2019/411 
PS 72/20 Sluttbehandling- Kommunedelplan for idrett, 

fysisk aktivitet og friluftsliv 2020-2024/ 
Suohkanoasseplána valáštallamiidda, fysalaš 
doaimmaide ja olgodaddamiidda 2020-2024 

 2017/437 

PS 73/20 Godkjenning av smittevernplan, pandemiplan, 
handlingsplan for pandmi samt handlingsplan for 
opprettholdelse av kritiske funksjoner ved høyt 

 2015/1420 



personellfravær 
PS 74/20 Utredning - Høydebasseng Løkvoll, Manndalen 

vannverk 
 2019/9 

PS 75/20 Leie/utleie av bygninger - Kåfjord 2020  2016/542 
PS 76/20 Forslag til budsjettreduksjon ved Fossen 

barnehage avdeling Riebangardi 
 2018/118 

PS 77/20 Ombygging av Riebangardi -for å imøtekomme 
framtidige behov 

 2019/4 

PS 78/20 Finansiering av del 1 ombygging og tilbygg ved 
Riebangardi barnehage 

 2019/4 

PS 79/20 Reparasjon av Olderdalen basseng  2018/219 
PS 80/20 Kåfjord kommunes årsregnskap 2019  2020/102 
PS 81/20 Bruk av vikarbyrå i helse og omsorg  2015/274 
 
Møtet startet kl.10.04. 
Saksliste og innkalling ble godkjent. 
Protokollunderskrivere: Britt Pedersen AP og Svein O. Leiros SP – enstemmig valgt. 
Referatsaker: tatt til orientering. 
PS 60/20 og 77/20 utgikk fra sakslista. 
Jens A. Butter Simonsen H ble innvilget permisjon fra kl.15.15. og fratrådte behandlingen under 
politisk sak 80/2020. 
 
Møtet ble hevet kl.16.30. 
 
  



RS 15/20 Møteprotokoll fra Generalforsamling Ungbo AS Onsdag 06.05.20 

RS 16/20 Protokoll fra møte i regionrådet 26.05.20 

RS 17/20 Protokoll fra møte i RUST og fellesmøte med regionrådet 
26.05.2020 

RS 18/20 Kopi: Melding om vedtak vedrørende sammenslåing av 
forliksrådene i Nord-Troms 

RS 19/20 Sammenslåing av forliksrådene i Nord-Troms 

  



PS 58/20 Orienteringssak fra kommunedirektøren 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Kommunedirektøren Einar Pedersen orienterte om følgende saker: 

 Kommunalsjef for oppvekst – stilling er utlyst, og det er flere søkere på stilling. 
 Sykefravær: for høyt, jobbes med kontinuerlig. 
 Løkvoll og kraftlinja. 

 
Spørsmål: 
Varaordfører Britt Pedersen: 

 PU-tjenesten – hva er status? 
 Kommunale veier – hva er status? Får henvendelser på kommunale veier. 

Svein O. Leiros SP: 
 Tunnelene i Kåfjord, og myke trafikanter spesielt syklende? 
 Klipping av kirkegårder/grøntarealer, hva er status? 
 Vil rette en stor takk til Kommunalsjef Elisabeth Gulbrandsen for den jobben hun har 

utført i Kåfjord Kommune, hun kommer til å bli savnet og jeg ønsker henne masse lykke 
til videre i ny jobb 

Nils O. Larsen AP: 
 Kjerringdalsveien 2.mill, hvordan skal disse brukes? UMDU har hatt befaring på 

kommunale veier, trenges grøfting og reparasjon på mange veier. 
 
Svar: 
Kommunedirektør Einar Pedersen: 

 Statens vegvesen og myke trafikanter, skal være møte. 
 Grøntareal og klipping – ordfører svarer på dette. 
 PU-tjenesten er i prosess, kommunalsjef helse orienterer om dette. 
 Kommunale veier, kommunalsjef drift og utvikling orienterer om dette. 

Kommunalsjef helse Trond Skotvold:  
 PU-tjenesten er igjennom omstilling, med redusering av ansatte. Nav arbeidslivssenter 

har vært brukt i avdelingen, det samme skal bedriftshelsetjenesten. 
Kommunalsjef drift og utvikling Gunn Andersen:  

 Vært gjennomført befaring med administrasjonen og UMDU. 
 I forhold til Kjerringdalsveien, vært KOFA-klage i forhold til prosjekt. 

 
Følgende forslag fra kommunestyret: 
Det er stort behov for grøfting og øvrig veivedlikehold på flere kommunale veier for å forhindre 
større skader. 
2. mill. avsatte i kapitalbudsjettet 2020 til opprusting av Kjerringdalsveien omprioriteres til 
grøfting og vedlikehold av kommunale veier. 
Kjerringdalsveien og Øverveien prioriteres. 
Det gis fullmakt til administrasjonen sammen med utvalgsleder i UMDU til å foreta 
prioriteringer. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 



Vedtak: 
Orientering ble tatt til orientering. 
 
Det er stort behov for grøfting og øvrig veivedlikehold på flere kommunale veier for å forhindre 
større skader. 
2. mill. avsatte i kapitalbudsjettet 2020 til opprusting av Kjerringdalsveien omprioriteres til 
grøfting og vedlikehold av kommunale veier. 
Kjerringdalsveien og Øverveien prioriteres. 
Det gis fullmakt til administrasjonen sammen med utvalgsleder i UMDU til å foreta 
prioriteringer. 
 
 
 
 
 

PS 59/20 Orienteringssak fra ordføreren 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Ordfører Bernt Eirik Isaksen Lyngstad orienterte om følgende saker: 

 Boliger, og Ungbo -dialog 
 Møter med Troms kraft – vedlikehold vei Guolas 
 Kraftlinja, skal gjennomføres Løkvoll-møte 
 Kåfjord vekst – dialog drift, eiere og styreleder. Kåfjord vekst ønsker ikke avtale for 

2020-2021, men kun for 2020. 
Kåfjord kommune tar det til etterretning, arbeider for avtale fra neste år. 

 Grøntanleggene skal vedlikeholdes av adm. ansatte 
 Scooterløypenett – mangler mange underskrifter 
 Statens vegvesen: Trafikksikkerhet, Olderdalen, tunnel, Nordnes og syklende og 

kantklipping. 
 Folkemøte samisk språk, arbeidet pågår. Visjona 
 Motorcrossbane og disp. om bruk. 
 Avslutningslunsj med 10.klasse er gjennomført. 
 Kommunedirektøransettelse – egen sak 
 Vannverk Kjerringdalen – jordskiftesak 
 Forurensning i sjø, var ikke kloakk, men organisk materiale 
 Ymber flytter nettstasjon fra Coop til kongepark 
 Fagmøte scooterløype med Fylkesmannen i Troms og Finnmark 
 OED – møte i forhold til skredsikring 

Låneopptak flyttevedtak og lån. 
 Kurs for folkevalgte 25.august på Storslett. 
 Administrasjon og OIK i forhold til lysløypa. 
 Manndalen basseng – møte. 
 Tromsø regionråd møte med Nord-Troms om felles regionråd 
 Tilbakemeldinger som folkevalgte får, ta det gjerne med ordfører, så tar jeg det videre. 



 Kommunebarometer, utfordringer, økonomi, barnehage, grunnskole, kostnads. God 
score, saksbehandling, barnevern, kultur osv 

 Takker Kommunalsjef oppvekst Elisabeth Gulbrandsen fra kommunestyret. 
Svein O. Leiros SP:  

 Spørsmål – Kåfjord vekst – klipper de ikke i 2020?  
 Beredskapsveien på Nordnes, skal kommunen overta? Håper den ikke blir 

kommunal. 
Einar Eriksen Krf:  

 Takker for bra info. Kåfjord vekst og klipping, diskutert i formannskap.  
Sak som har vært i over et år, gjort for lite fra Administrasjonen.  
Kåfjord kommune sin skyld at de står slik nå. Kan ikke være klar over hvor mye arbeid 
og utstyr som må anskaffes. 
Var ikke enighet om avtale, prisen var ikke ekstrem høy, kostnadsside for 
administrasjon, må kjøpe inn klippere og annet utstyr. 
 

Ordfører Bernt Eirik Isaksen Lyngstad:  
 Kåfjord vekst – forhandlinger – pris doblet, ble enig om lavere pris, så kom 

tilbakemelding om man ønsket kun 2020, administrasjonen ønsket avtalen for 2020 og 
2021. 

 Beredskapsvei. 
Svein O. Leiros: Kåfjord vekst- kjøpe inn utstyr, eid av kommunen, aktivitet også 
sommerhalvåret, kan ikke forhandle om så mye, bør bare få i gang avtale.  
Blir mye dyrere å ta selv. 
Svein O. Leiros: Ønsker sak fra Adm. Til formannskap om kostnader på klipping i kommunal 
regi, kontra lage avtale. 
 

Vedtak: 
Tatt til orientering. 
 
 
 
 
 
 

PS 60/20 Orienteringssak fra ungdomsrådet 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Saken utgikk, ingen fra Ungdomsrådet tilstede. 
 
 

Vedtak: 
Saken utgikk. 
 
 



 
 
 
 

PS 61/20 Orienteringssak: Prosessplan OU, økonomiske og samfunnsmessige 
rammebetingelser 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Kommunedirektør Einar Pedersen: sak henger sammen med budsjett og øk.plan. kortsiktig del, 
økonomiske tilpasninger, større endringstiltak – gå igjennom organisasjonsstruktur og 
ledelsesstruktur – vil bli tatt av ny kommunedirektør. 
Digitalisering strategi – endring av prosesser, hvordan arbeidsformer er endret.  
 
Votering: 
Administrasjonsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Saken ble lagt frem som en orienteringssak til kommunestyret. 
Fremlagte forslag til prosessplan vedtas. 

 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalg- 05.06.2020  

Behandling: 
Saken legges frem som en orienteringssak til kommunestyret. 
Fremlagte forslag til prosessplan enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Saken legges frem som en orienteringssak til kommunestyret. 
Fremlagte forslag til prosessplan vedtas. 

 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Fremlagte forslag til prosessplan vedtas. 

 



PS 62/20 TILSETTING AV KOMMUNEDIREKTØR I KÅFJORD 
KOMMUNE 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Ordfører Bernt Eirik Isaksen Lyngstad redegjorde for prosess med ansettelsen. 
Svein O. Leiros: god prosess, Visjona har gjort en grundig og bra jobb 
Står bak innstilling, fremsto som den sterkeste kandidat.  
Sier opp fra 1.juli, klar 1.oktober, da trer Kommunedirektør av. Dialog om hvordan overgang 
ordnes, ca 1. mnd.  
 
Votering: 
Ansettelsesutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
1. Stillingen som ny Kommunedirektør i Kåfjord kommune tilbys, Trond Arne Hoe, 

Lyngseidet. 
 
 
 
 
 

Ansettelsesutvalgets innstilling: 
1. Stillingen som ny kommunedirektør i Kåfjord kommune tilbys, Trond Arne Hoe, 

Lyngseidet. 
 
 

PS 63/20 Valg av lagrettemedlemmer/meddommere til Hålogaland 
lagmannsrett 2021-2024 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Valgutvalgets leder Jens A. Butter Simonsen kom med følgende forslag: 
Trond Skotvold 
Astrid Solhaug 
 
Votering: 
Valgnemndas innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Følgende velges som lagrettemedlemmer/meddommere til Hålogaland lagmannsrett for 
perioden 01.01.2021 - 31.12.2024: 



Trond Skotvold 
Astrid Solhaug 
 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 

PS 64/20 Valg av meddommere til Nord-Troms tingrett - for perioden 
01.01.2021-31.12.2024 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Valgutvalgets leder Jens A. Butter Simonsen kom med følgende forslag: 
Lill Kristin Berg 
Liv Solvang 
Linn Sylvi Steinnes 
Anneli Hansen 
Aud Marthinsen 
 
Terje Bakkehaug 
Hans M. Mikkelsen 
Arne Mathisen 
Øystein Salamonsen 
Jens-Aleksander Butter Simonsen 
 
Votering: 
Valgutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Følgende velges som meddommere til Nord-Troms tingrett for perioden 01.01.2021 - 
31.12.2024: 
Lill Kristin Berg 
Liv Solvang 
Linn Sylvi Steinnes 
Anneli Hansen 
Aud Marthinsen 
 
Terje Bakkehaug 
Hans M. Mikkelsen 
Arne Mathisen 
Øystein Salamonsen 
Jens-Aleksander Butter Simonsen 



 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 

PS 65/20 Valg av særskilt utvalg for jordskiftesaker (Jordskifteretten) 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Valgutvalgets leder Jens A. Butter Simonsen kom med følgende forslag: 
Inghild Blomstereng 
Liv Solvang 
 
Kåre A. Pedersen 
Einar Eriksen 
Asgeir Fagerli Langberg 
Øystein Salamonsen 
 
Votering: 
Valgutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Følgende velges til særskilt utvalg for jordskiftesaker (Jordskifteretten): 
Inghild Blomstereng 
Liv Solvang 
 
Kåre A. Pedersen 
Einar Eriksen 
Asgeir Fagerli Langberg 
Øystein Salamonsen 
 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 

PS 66/20 Om eierskap for prosjektet "Finnekapellet" 

 



Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Svein O. Leiros SP stilte spørsmål om habilitet og fratrådte møtet. 
Stian Pedersen AP stilte spørsmål om habilitet og fratrådte møtet. 
Et enstemmig kommunestyre erklærte Svein O. Leiros og Stia Pedersen inhabil etter 
Forvaltningsloven § 6. 
 
Nils O. Larsen AP kom med følgende tilleggspunkt fra AP/H: 
5. Kåfjord kommune binder seg ikke opp økonomisk i prosjektet på nåværende tidspunkt. 
 
Votering: 
Kommunedirektørens innstilling med tilleggspunkt ble enstemmig vedtatt. 
 
Svein O. Leiros og Stian Pedersen tiltrådte møtet. 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommune berømmer arbeidet nedlagt av arbeidsgruppen i prosjektet 

Finnekapellet  
2. Kåfjord kommune ønsker at forholdene rundt prosjekteierskap avklares, slik at prosjektet 
kan komme videre 
3. Kåfjord kommune og arbeidsgruppen viderefører dialog med interessent Davvi 
àlbmogiid guovddáš/ Senter for nordlige folk vedrørende eierskap 
4. Kåfjord kommune stiller seg positiv til eventuelt prosjekteierskap fra Davvi àlbmogiid 
guovddáš/ Senter for nordlige folk sin side 
5. Kåfjord kommune binder seg ikke opp økonomisk i prosjektet på nåværende tidspunkt. 

 
 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Kåfjord kommune berømmer arbeidet nedlagt av arbeidsgruppen i prosjektet 

Finnekapellet  
2. Kåfjord kommune ønsker at forholdene rundt prosjekteierskap avklares, slik at prosjektet 

kan komme videre 
3. Kåfjord kommune og arbeidsgruppen viderefører dialog med interessent Davvi 
àlbmogiid guovddáš/ Senter for nordlige folk vedrørende eierskap 
4. Kåfjord kommune stiller seg positiv til eventuelt prosjekteierskap fra Davvi àlbmogiid 
guovddáš/ Senter for nordlige folk sin side 

 
 
 

PS 67/20 Akson, helhetlig pasientjournal for hele landet - intensjonsavtale 

 



Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Arthur Kjelstrup-Olsen AP: Akson er et helhetlig journalsystem, som vil bidra til bedre 
samhandling. 
 
Votering: 
UOOs innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Kommunestyret synes det er positivt at det arbeides nasjonalt med å få til en helhetlig 
samhandling og felles kommunal journalløsning og går inn for at Kåfjord kommune 
underskriver en intensjonsavtale.  
 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og omsorg- 04.06.2020  

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
UOO synes det er positivt at det arbeides nasjonalt med å få til en helhetlig samhandling og 
felles kommunal journalløsning og går inn for at Kåfjord kommune underskriver en 
intensjonsavtale. Saken oversendes kommunestyret for endelig vedtak.  
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
UOO synes det er positivt at det arbeides nasjonalt med å få til en helhetlig samhandling og 
felles kommunal journalløsning og går inn for at Kåfjord kommune underskriver en 
intensjonsavtale. Saken oversendes kommunestyret for endelig vedtak.  
 

PS 68/20 Årsrapport for 2019, Skatteoppkreveren i Kåfjord 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Einar Eriksen Krf: Vil det bli årsmelding fra skatteområdet for framtiden? 
Kommunedirektør Einar Pedersen: Orienterte om den statlige reformen. 
 



Votering: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Skatteoppkreverens årsrapport og årsregnskap for 2019 tas til orientering. 
 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Skatteoppkreverens årsrapport og årsregnskap for 2019 tas til orientering. 
 
 

PS 69/20 DELEGERINGSREGLEMENT OG 
SAKSBEHANDLINGSREGLEMENT FOR POLITISKE ORGANER 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Svein O. Leiros SP: Tar administrasjonen gjennomgang av sak?  
Ungdomsråd bør ha forslagsrett. 
Vigsel, delegere til ordfører i forhold til kvensk og samisk? 
Kommunedirektør redegjorde for deler av sak. 
 
Svein O. Leiros SP kom med følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes, det lages bedre saksgrunnlag. 
Varaordfører Britt Pedersen: administrasjonen utreder til neste kommunestyremøte. 
Svein O. Leiros trakk utsettelsesforslaget. 
 
Kommunestyret kom med følgende forslag nye punkt: 
2. Vi viser til tidligere vedtak gjort i kommunestyret 27.02.20 og formannskap 05.06.2020, og 
utvider høringsfristen til september 2020. Vi ber om at administrasjonen utreder punktene i 
vedtaket til neste kommunestyre 27.09.2020. 
3. Kommunestyret ber administrasjonen utrede muligheten for delegasjon av vigselsrett på 
samisk og kvensk, samt forslagsrett for ungdomsrådrepresentant, legges fra 27.09.2020. 
4. Alkohollovens § 1-7, 1-7 a, 1-7 c, 4-2 utredes om de skal delegeres til kommunedirektøren. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling med tilleggspunkt ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar framlagte forslag til delegeringsreglement samt forslag til 

saksbehandlingsreglement i folkevalgte organer for Kåfjord kommune. Reglementene gjøres 
gjeldende fra vedtaksdato. 



- Det må tas med at ungdomsrådets representant har forslagsrett i kommunestyret. 
- 6.3. Det må fremgå hvem som har stemmerett i administrasjonsutvalget (5+2) 
- Siden administrasjonsutvalget er formannskap pluss to tillitsvalgte, er det nødvendig at 

også formannskap behandler sakene, eller skal de gå direkte til kommunestyret? 
- Ordførers delegasjon med hensyn til vielse, samt vielse på samisk/kvensk 
- Det må tas med at administrasjonen stiller med fast møtesekretær i utvalgene 
- Det ble stilt spørsmål om bruk av samiske midler, samepolitisk utvalg sin rolle og 

mandat. 
Notat vedr dette utarbeides til kommunestyremøte den 18.06.2020. 

2. Vi viser til tidligere vedtak gjort i kommunestyret 27.02.20 og formannskap 05.06.2020, 
og utvider høringsfristen til september 2020. Vi ber om at administrasjonen utreder 
punktene i vedtaket til neste kommunestyre 27.09.2020. 

3. Kommunestyret ber administrasjonen utrede muligheten for delegasjon av vigselsrett på 
samisk og kvensk, samt forslagsrett for ungdomsrådrepresentant, legges fra 27.09.2020. 

4. Alkohollovens § 1-7, 1-7 a, 1-7 c, 4-2 utredes om de skal delegeres til 
kommunedirektøren. 

 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap- 05.06.2020  

Behandling: 
Forslag fra formannskapet: 
Vedtak fra administrasjonsutvalget foreslås vedtatt. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
 
 Kommunestyret vedtar framlagte forslag til delegeringsreglement samt forslag til 
saksbehandlingsreglement i folkevalgte organer for Kåfjord kommune. Reglementene gjøres 
gjeldende fra vedtaksdato. 
 
- Det må tas med at ungdomsrådets representant har forslagsrett i kommunestyret. 
- 6.3. Det må fremgå hvem som har stemmerett i administrasjonsutvalget (5+2) 
- Siden administrasjonsutvalget er formannskap pluss to tillitsvalgte, er det nødvendig at også 

formannskap behandler sakene, eller skal de gå direkte til kommunestyret? 
- Ordførers delegasjon med hensyn til vielse, samt vielse på samisk/kvensk 
- Det må tas med at administrasjonen stiller med fast møtesekretær i utvalgene 
- Det ble stilt spørsmål om bruk av samiske midler, samepolitisk utvalg sin rolle og mandat. 

Notat vedr dette utarbeides til kommunestyremøte den 18.06.2020. 
 
 
 
 
 



Saksprotokoll i Administrasjonsutvalg- 05.06.2020  

Behandling: 
Kommunedirektøren redegjorde for saken og det kom følgende innspill i møtet: 

- Det må tas med at ungdomsrådets representant har forslagsrett i kommunestyret. 
- 6.3. Det må fremgå hvem som har stemmerett i administrasjonsutvalget (5+2) 
- Siden administrasjonsutvalget er formannskap pluss to tillitsvalgte, er det nødvendig at 

også formannskap behandler sakene, eller skal de gå direkte til kommunestyret? 
- Ordførers delegasjon med hensyn til vielse, samt vielse på samisk/kvensk 
- Det må tas med at administrasjonen stiller med fast møtesekretær i utvalgene 
- Det ble stilt spørsmål om bruk av samiske midler, samepolitisk utvalg sin rolle og 

mandat. 
Notat vedr dette utarbeides til kommunestyremøte den 18.06.2020. 

 
Innspill tas med til formannskapets behandling. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
- Det må tas med at ungdomsrådets representant har forslagsrett i kommunestyret. 
- 6.3. Det må fremgå hvem som har stemmerett i administrasjonsutvalget (5+2) 
- Siden administrasjonsutvalget er formannskap pluss to tillitsvalgte, er det nødvendig at 

også formannskap behandler sakene, eller skal de gå direkte til kommunestyret? 
- Ordførers delegasjon med hensyn til vielse, samt vielse på samisk/kvensk 
- Det må tas med at administrasjonen stiller med fast møtesekretær i utvalgene 
- Det ble stilt spørsmål om bruk av samiske midler, samepolitisk utvalg sin rolle og 

mandat. 
Notat vedr dette utarbeides til kommunestyremøte den 18.06.2020. 

 
 
 

Saksprotokoll i Utvalg for miljø, drift og utvikling- 06.05.2020  

Behandling: 
Kommunedirektør Einar Pedersen tiltrådte møtet for å svare på spørsmålet om forholdet mellom 
rådgivende organ og «kommunen». Rådgivende organ kan sende saker til hovedutvalg og så til 
kommunestyret.  Saker kan ikke avgjøres i møte i rådgivende organ. Kommunedirektøren 
påpeker også utvalgets ansvar for økonomi innenfor sitt ansvarsområde. 
 

1. Hovedutvalget gjorde følgende enstemmige forslag til vedtak; Hovedutvalg for miljø, 
drift og utvikling vedtar framlagte forslag til delegeringsreglement samt forslag til 
saksbehandlingsreglement i folke valgte organer for Kåfjord kommune, med følgende 
tilleggskommentar; Rådgivende organ kan sende saker til hovedutvalg og så til 
kommunestyret.  Saker kan ikke avgjøres i møte i rådgivende organ. 

2. Reglementene gjøres gjeldende fra vedtaksdato. 
 
 
 
 



Vedtak: 

 
1. Hovedutvalget gjorde følgende enstemmige forslag til vedtak; Hovedutvalg for miljø, 

drift og utvikling vedtar framlagte forslag til delegeringsreglement samt forslag til 
saksbehandlingsreglement i folke valgte organer for Kåfjord kommune, med følgende 
tilleggskommentar; Rådgivende organ kan sende saker til hovedutvalg og så til 
kommunestyret.  Saker kan ikke avgjøres i møte i rådgivende organ. 

2. Reglementene gjøres gjeldende fra vedtaksdato. 
 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og omsorg- 23.04.2020  

Behandling: 
Følgende forslag til endringer ble fremlagt: 

 Personalsak 26/20 i Kommunestyret. Kommunestyrets vedtak om valg i ungdomsrådet 
må innarbeides i reglementet.  

 Saksbehandlingsreglement for folkevalgte organ, pkt 3.3: UOO ber om at 
administrasjonen bidrar med sekretær på utvalgsmøtene. 

 
Forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
HOO vedtar enstemmig delegeringsreglement med følgende endringer:  

 Personalsak 26/20 i Kommunestyret. Kommunestyrets vedtak om valg i ungdomsrådet 
må innarbeides i reglementet.  

 Saksbehandlingsreglement for folkevalgte organ, pkt 3.3: UOO ber om at 
administrasjonen bidrar med sekretær på utvalgsmøtene. 

 
 
 

Saksprotokoll i Samepolitisk utvalg- 27.04.2020  

Behandling: 
Samepolitisk utvalg kom med følgende innspill til delegeringsreglementet.  
Innspillene ble enstemmig vedtatt: 
 

 Delegeringsreglement punkt 6.6.2. – Myndighet, ansvar og oppgaver, 4.avsnitt: 
Samepolitisk utvalg ønsker å vite hvordan midlene til fellesutgifter fremmer samisk 
språk og kultur i de ulike kommunale virksomhetene. 
 

 Saksbehandlingsreglement for politiske organ pkt. 8 – Faste utvalg: Samepolitisk utvalg 
ønsker en presisering av utvalgets mandat og rammer for politikkutvikling og å fremme 
saker til behandling. Etter forelagt reglement synes ikke disse rammene å være 
tilstrekkelig presisert. Utvalget ber derfor om at kommunestyret presiserer dette. 



Utvalget ber også om en presisering av samspillet mellom Samepolitisk utvalg, 
formannskapet og kommunestyret. Utvalget viser til tidligere praksis der man fremmet 
saker til formannskapet, mens utvalget etter det nye reglementet kan fremme saker til 
kommunestyret. 

 
 

Vedtak: 

 Delegeringsreglement punkt 6.6.2. – Myndighet, ansvar og oppgaver, 4.avsnitt: 
Samepolitisk utvalg ønsker å vite hvordan midlene til fellesutgifter fremmer samisk 
språk og kultur i de ulike kommunale virksomhetene. 
 

 Saksbehandlingsreglement for politiske organ pkt. 8 – Faste utvalg: Samepolitisk utvalg 
ønsker en presisering av utvalgets mandat og rammer for politikkutvikling og å fremme 
saker til behandling. Etter forelagt reglement synes ikke disse rammene å være 
tilstrekkelig presisert. Utvalget ber derfor om at kommunestyret presiserer dette. 

Utvalget ber også om en presisering av samspillet mellom Samepolitisk utvalg, 
formannskapet og kommunestyret. Utvalget viser til tidligere praksis der man fremmet 
saker til formannskapet, mens utvalget etter det nye reglementet kan fremme saker til 
kommunestyret. 

 
 
 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for personer med funksjonsnedsettelser- 30.03.2020  

Behandling: 
Delegasjonsreglementet ble gjennomgått og tatt til orientering. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 

 Delegasjonsreglementet ble gjennomgått og tatt til orientering. 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for eldre- 22.04.2020  

Behandling: 
Rådet kommenterte om kort frist for uttalelse, da det er stort dokument som må gjennomgås. 
 
Kommentar til reglementet: Kontrollutvalget bør ha sitt flertall fra opposisjon i kommunestyret, 
av hensyn til omdømme og tillit fra befolkningen. 
 
Forslag til valg av eldrerådets sammensetning: 2 fra pensjonistforeningene, 1 utenfra og 2 
oppnevnt av kommunestyret. 



 
Enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 
Kommentar til reglementet: Kontrollutvalget bør ha sitt flertall fra opposisjon i kommunestyret, 
av hensyn til omdømme og tillit fra befolkningen. 
 
Forslag til valg av eldrerådets sammensetning: 2 fra pensjonistforeningene, 1 utenfra og 2 
oppnevnt av kommunestyret. 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 27.02.2020  

Behandling: 
Kommunedirektør Einar Pedersen redegjorde for sak. 
Einar Eriksen Krf stilte spørsmål om denne var behandlet i utvalgene? 
Varasetteordfører Nils O. Larsen stilte spørsmål om ikke den denne bør behandles av utvalg og 
de tillitsvalgte? 
 
Forslag fra kommunestyret om tilleggspunkt: 
Delegeringsreglement vedtas slik den foreligger, men sendes til utvalgene på høring, og kommer 
til behandling i kommunestyret i juni 2020 for evt. justering. 
 
Votering: 
Kommunedirektørens innstilling med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar framlagte forslag til delegeringsreglement samt forslag til 

saksbehandlingsreglement i folke valgte organer for Kåfjord kommune.  
Reglementene gjøres gjeldende fra vedtaksdato. 

2. Delegeringsreglement vedtas slik den foreligger, men sendes til utvalgene på høring, og 
kommer til behandling for evt. endring/justering i kommunestyret i juni 2020. 

 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Kommunestyret vedtar framlagte forslag til delegeringsreglement samt forslag til 
saksbehandlingsreglement i folke valgte organer for Kåfjord kommune.  
Reglementene gjøres gjeldende fra vedtaksdato. 
 



PS 70/20 Felles eierstrategi for Ymber 2020 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Even Steinlien SP: Ymber underprioriterer på bygda, bør få opp kapasitet på nettet, koster mye å 
ordne dette privat. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Kommunestyret i Kåfjord kommune vedtar sin støtte til den fremlagte felles eierskapsstrategien 
til Ymber AS. 
 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap- 05.06.2020  

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Formannskapet i Kåfjord kommune vedtar sin støtte til den fremlagte felles eierskapsstrategien 
til Ymber AS. 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Formannskapet i Kåfjord kommune vedtar sin støtte til den fremlagte felles eierskapsstrategien 
til Ymber AS. 
 
 

PS 71/20 Kommunal planstrategi 2020-2023 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Beate Berg AP: Viktig med gode planer, men det er for mange planer å forholde seg til. Planene 
må være aktivt i bruk, ha sammensatte planer for å sikre god oversikt? 



Saksbehandler Bård Bendik Fanghol redegjorde for planstrategien. 
Bjørn Even Salamonsen Krf: Etterlyser kommunal kommunikasjonsstrategi? 
Kommunedirektør Einar Pedersen: Viktig spørsmål, det jobbes med. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommune vedtar kommunal planstrategi 2020-2023 jf. Plan- og bygningsloven 

§ 10-1. 
 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap- 05.06.2020  

Behandling: 
Ordfører Bernt Eirik Isaksen Lyngstad: Det er en god plan. 
 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
2. Kåfjord kommune vedtar kommunal planstrategi 2020-2023 jf. Plan- og bygningsloven 

§ 10-1. 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Kåfjord kommune vedtar kommunal planstrategi 2020-2023 jf. Plan- og bygningsloven § 

10-1. 
 
 

PS 72/20 Sluttbehandling- Kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og 
friluftsliv 2020-2024/ Suohkanoasseplána valáštallamiidda, fysalaš 
doaimmaide ja olgodaddamiidda 2020-2024 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Even Steinlien SP: Sykkelbane etablert i industriområdet? 
Saksbehandler Bård Bendik Fanghol: Sykkelbane er i parkområdet. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 



Vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar Kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 2020- 

2024/ Suohkanoasseplána valáštallamiidda, fysalaš doaimmaide ja olgodaddamiidda 
2020-2024. 

2. Kommunestyret vedtar endelig vedtak, jamfør PBL §11- 4. 
 
 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap- 05.06.2020  

Behandling: 
Svein Leiros SP: roste planen. 
Einar Eriksen Krf: samtykket til at denne, og sa at flere områder innenfor planarbeid hadde vært 
veldig gode.  
 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
1. Formannskapet vedtar Kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 2020- 

2024/ Suohkanoasseplána valáštallamiidda, fysalaš doaimmaide ja olgodaddamiidda 
2020-2024. 

2. Formannskapets vedtak oversendes kommunestyret for endelig vedtak, jamfør PBL §11- 
4. 

 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Formannskapet vedtar Kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 2020-

2024/ Suohkanoasseplána valáštallamiidda, fysalaš doaimmaide ja olgodaddamiidda 
2020-2024. 

2. Formannskapets vedtak oversendes kommunestyret for endelig vedtak, jamfør PBL §11-
4. 

 
 

PS 73/20 Godkjenning av smittevernplan, pandemiplan, handlingsplan for 
pandmi samt handlingsplan for opprettholdelse av kritiske funksjoner ved 
høyt personellfravær 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 



Varaordfører Britt Pedersen: Veldig god plan, ros til administrasjon og 
kommuneoverlegen. 
Arthur Kjelstrup-Olsen AP: Mye ros for pandemiplanen, og kommuneoverlegen 
sitt arbeid. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
1. Smittevernplan for Kåfjord kommune med vedlegg pandemiplan for 

Kåfjord kommune, og handlingsplan for pandemi, slik godkjennes slik er 
planen er fremlagt. 

2. Handlingsplan for opprettholdelse av kritiske funksjoner ved høyt 
personellfravær godkjennes slik handlingsplanen er fremlagt. 

 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap- 05.06.2020  

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
1. Smittevernplan for Kåfjord kommune med vedlegg pandemiplan for 

Kåfjord kommune, og handlingsplan for pandemi, slik godkjennes slik er 
planen er fremlagt. 

2. Handlingsplan for opprettholdelse av kritiske funksjoner ved høyt 
personellfravær godkjennes slik handlingsplanen er fremlagt. 

 
 
 
 

Smittevernplan, pandemiplan, handlingsplan for pandmi 

Handlingsplan for opprettholdelse av kristiske funksjoner ved høyt sykefravær  

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Smittevernplan for Kåfjord kommune med vedlegg pandemiplan for Kåfjord kommune, 

og handlingsplan for pandemi, slik godkjennes slik er planen er fremlagt. 
2. Handlingsplan for opprettholdelse av kritiske funksjoner ved høyt personellfravær 

godkjennes slik handlingsplanen er fremlagt. 
 
 
 
 



PS 74/20 Utredning - Høydebasseng Løkvoll, Manndalen vannverk 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Nils O. Larsen AP: Saken ble gjennomgått i UMDU. Det er en kostbar sak, vi har allerede høyt 
avgiftsnivå, dette vil øke vannavgiften til innbyggerne. 
Einar Eriksen Krf: Savner å vite konsekvensene for innbyggere i forhold til kommunale avgifter. 
Vil bli ca 15-20 % økning på vannavgift for innbyggerne, ved å bruke ca. 5 millioner på 
vannlekkasjer, så ville det kanskje være vann nok? 
Må kunne se på finansiering i forhold til drikkevann og slukkevann? 
Svein O. Leiros SP: Må finne løsning i forhold til finansiering, og lekkasjene må tettes. 
 
Kommunestyret kom med følgende tilleggsforslag: 
6. Det fremmes sak i løpet av høsten om alternativer til finansiering av planlagt 
vannverksutbygging i Manndalen. Det sees på sammenheng mellom drikkevann og slukkevann i 
forbindelse med utredningen. 
 
Votering: 
UMDUs innstilling med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
1. Administrasjonen igangsetter prosjektering av Høydebasseng Løkvoll – Manndalen 

vannverk i henhold til anbefalte utbyggingstrinn 1 og 2 i rapport av 18.12.2018 
2. Prosjektering av utbyggingstrinn 1: Høydebasseng i kombinasjon av bygging av ny 

ledning prioriteres inneværende år.  
3. Kostnadene til prosjektering av utbyggingstrinn 1 «Høydebasseng» 600 000,- inkl mva 

dekkes av låneopptak 
4. Kostnadene til prosjektering av utbyggingstrinn 2 «Oppdimensjonering av vannledning 

Vatnet – Tverrelva» 600 000,- inkl mva legges inn i kapitalbudsjettet for 2021. 
5. Utbyggingskostnadene (Vanntiltak Øvermyra: 5 375 000,- inkl mva + 5 875 000,- inkl 

mva) legges inn i kapitalbudsjett for 2021/2022.  
(Samlet sum ekskl mva: 9 000 000,-) samlet sum inkl mva: 11 250 000,-. Dette 
inkluderer høydebasseng Løkvoll og oppdimensjonering av vannledning fra Vatnet til 
Tverrelva. 

6. Det fremmes sak i løpet av høsten om alternativer til finansiering av planlagt 
vannverksutbygging i Manndalen. Det sees på sammenheng mellom drikkevann og 
slukkevann i forbindelse med utredningen. 

 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Utvalg for miljø, drift og utvikling- 10.06.2020  

Behandling: 
Ing. VVA Stine Pedersen orienterte om saka. Pedersen informerte også om muligheten for å 
legge om trasèen ved Vatnet, slik at husene på østsiden av vannet kan koble seg direkte på 
kommunalt ledningsnett.    



Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
 

1. Administrasjonen igangsetter prosjektering av Høydebasseng Løkvoll – Manndalen 
vannverk i henhold til anbefalte utbyggingstrinn 1 og 2 i rapport av 18.12.2018 

2. Prosjektering av utbyggingstrinn 1: Høydebasseng i kombinasjon av bygging av ny 
ledning prioriteres inneværende år.  

3. Kostnadene til prosjektering av utbyggingstrinn 1 «Høydebasseng» 600 000,- inkl mva 
dekkes av låneopptak 

4. Kostnadene til prosjektering av utbyggingstrinn 2 «Oppdimensjonering av vannledning 
Vatnet – Tverrelva» 600 000,- inkl mva legges inn i kapitalbudsjettet for 2021. 

5. Utbyggingskostnadene (Vanntiltak Øvermyra: 5 375 000,- inkl mva + 5 875 000,- inkl 
mva) legges inn i kapitalbudsjett for 2021/2022.  
(Samlet sum ekskl mva: 9 000 000,-) samlet sum inkl mva: 11 250 000,-. Dette 
inkluderer høydebasseng Løkvoll og oppdimensjonering av vannledning fra Vatnet til 
Tverrelva. 

 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
 

1. Administrasjonen igangsetter prosjektering av Høydebasseng Løkvoll – Manndalen 
vannverk i henhold til anbefalte utbyggingstrinn 1 og 2 i rapport av 18.12.2018 

2. Prosjektering av utbyggingstrinn 1: Høydebasseng i kombinasjon av bygging av ny 
ledning prioriteres inneværende år.  

3. Kostnadene til prosjektering av utbyggingstrinn 1 «Høydebasseng» 600 000,- inkl mva 
dekkes av låneopptak 

4. Kostnadene til prosjektering av utbyggingstrinn 2 «Oppdimensjonering av vannledning 
Vatnet – Tverrelva» 600 000,- inkl mva legges inn i kapitalbudsjettet for 2021. 

5. Utbyggingskostnadene (Vanntiltak Øvermyra: 5 375 000,- inkl mva + 5 875 000,- inkl 
mva) legges inn i kapitalbudsjett for 2021/2022.  
(Samlet sum ekskl mva: 9 000 000,-) samlet sum inkl mva: 11 250 000,-. Dette 
inkluderer høydebasseng Løkvoll og oppdimensjonering av vannledning fra Vatnet til 
Tverrelva. 

 
 
 
 
 

PS 75/20 Leie/utleie av bygninger - Kåfjord 2020 

 



Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Varaordfører Britt Pedersen: Veldig bra jobbet av UMDU som har tatt tak i denne saken. 
Stiller spørsmål med alle leieavtalene, og hvem som har inngått disse?   
Svein O. Leiros SP: Ros til UMDU. Det leies mange lokaler, spørsmål i forhold til Fysioterapi 
og Nav sine leieavtaler? 
Kommunedirektør Einar Pedersen: Det er forskjellige personer som har inngått leieavtalene. 
Nav er også en kommunal del, men må ryddes opp i, det samme i forhold til fysioterapi 
leieavtalen. 
 
AP/H kom med følgende endring av pkt.5: 
Tidligere: Frist for gjennomføring settes til 01.10.2021, endres til: Igangsettes umiddelbart. 
 
Votering: 
UMDU innstilling med endring fra AP/H ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
For at saksbehandling, oversikt og inngåelse av leieavtaler hvor Kåfjord kommune er leietaker, 
må det igangsettes en prosess som ivaretar 
1. 

 Det utarbeides en felles mal for kontrollpunkt ved inngåelse av kommunens leieavtaler 
 Saksbehandlingsreglene for leie gjennomgås og revideres 
 Leieavtalene arkiveres samlet 

2.  Det igangsettes en prosess for felles lager til teknisk drift 
3.  Det igangsettes en prosess med vurdering av andre lokaliteter til brann, bibliotek og 
ungdomsklubb, kontor mv. 
4.  Kåfjord kommune reforhandler våre utleieavtaler, og etterstreber gjengsleieinntekt pr m2. 
5.  Igangsettes umiddelbart. 
 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Utvalg for miljø, drift og utvikling- 06.05.2020  

Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 
For at saksbehandling, oversikt og inngåelse av leieavtaler hvor Kåfjord kommune er leietaker, 
må det igangsettes en prosess som ivaretar 
1. 

 Det utarbeides en felles mal for kontrollpunkt ved inngåelse av kommunens leieavtaler 
 Saksbehandlingsreglene for leie gjennomgås og revideres 
 Leieavtalene arkiveres samlet 

2.  Det igangsettes en prosess for felles lager til teknisk drift 



3.  Det igangsettes en prosess med vurdering av andre lokaliteter til brann, bibliotek og 
ungdomsklubb, kontor mv. 
4.  Kåfjord kommune reforhandler våre utleieavtaler, og etterstreber gjengsleieinntekt pr m2. 
5.  Frist for gjennomføring settes til 01.10.21. 
 
 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling:  
For at saksbehandling, oversikt og inngåelse av leieavtaler hvor Kåfjord kommune er leietaker 
må det igangsettes en prosess som ivaretar 
1. 

 Det utarbeides en felles mal for kontrollpunkt ved inngåelse av kommunens leieavtaler 
 Saksbehandlingsreglene for leie gjennomgås og revideres 
 Leieavtalene arkiveres samlet 

2.  Det igangsettes en prosess for felles lager til teknisk drift 
3.  Det igangsettes en prosess med vurdering av andre lokaliteter til brann, bibliotek og 
ungdomsklubb. 
4.  Kåfjord kommune reforhandler våre utleieavtaler, og etterstreber gjengsleieinntekt pr m2. 
5.  Frist for gjennomføring settes til 01.10.21. 

 
 
 
 
 
 
 

PS 76/20 Forslag til budsjettreduksjon ved Fossen barnehage avdeling 
Riebangardi 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Lisa K. Mo stilte spørsmål om sin habilitet, og fratrådte møtet. 
Et enstemmig kommunestyre erklærte Lisa K. Mo inhabil etter Forvaltningsloven § 6. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Lisa K. Mo tiltrådte møtet. 
 

Vedtak: 
Avdeling Knerten/Trollstua legges ned fra 17. august 2020.  Barnehagen v/Riebangardi søker 
dispensasjon fra arealnorm for inntil 3,5 barnehageplasser slik at det blir 30 barnehageplasser i 



Riebangárdi. Utvalget ber om at saken kommer til politisk behandling dersom det kommer 
søknader ut over 30 plasser.  
Tilrettelegging til en barnehage i Manndalen fra høsten 2020, skal prioriteres av 
administrasjonen i henhold til vedtak i UOO 4/6. 
 
 
 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap- 15.06.2020  

Behandling: 
Formannskapet kom med følgende tilleggsforslag: 
Tilrettelegging til en barnehage i Manndalen fra høsten 2020, skal prioriteres av 
administrasjonen i henhold til vedtak i UOO 4/6. 
 
UOOs innstilling og tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Avdeling Knerten/Trollstua legges ned fra 17. august 2020.  Barnehagen v/Riebangardi søker 
dispensasjon fra arealnorm for inntil 3,5 barnehageplasser slik at det blir 30 barnehageplasser i 
Riebangárdi. Utvalget ber om at saken kommer til politisk behandling dersom det kommer 
søknader ut over 30 plasser.  
Tilrettelegging til en barnehage i Manndalen fra høsten 2020, skal prioriteres av 
administrasjonen i henhold til vedtak i UOO 4/6. 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og omsorg- 04.06.2020  

Behandling: 
Disse vedleggene til sak 24/20 ble delt ut før saken ble behandlet. 

 Kommunedirektørens innstilling.  
 Uttalelse fra foreldregruppa. 
 Forslag til budsjettreduksjon fra styrer Isabell Warsla 
 Uttalelse fra ansatte . Omorganisering – Bemanningsreduksjon  

 
Styrer Isabell Warsla er med på redegjørelsen i denne saken. 
  
Lisa Katrine Mo ba om å bli vurdert som inhabil i saken. Det ble vurdert at hun er inhabil etter § 
6 og representant Linn Sylvi Steinnes kom inn for Lisa Katrine Mo i denne saken. 
 
Arbeiderpartiet og høyre foreslår følgende alternativ kommunedirektørens innstilling med 
følgende endringer. Punktet Barn ut over dette vil tilbys barnehageplass i fortrinnsvis 
Birtavarre barnehage strykes. Det tilføres punkt om at Utvalget ber om at saken kommer til 
politisk behandling dersom det kommer søknader ut over 30 plasser.  



 
Forslaget vedtas enstemmig.  
 

Vedtak: 
Avdeling Knerten/Trollstua legges ned fra 17. august 2020.  Barnehagen v/Riebangardi søker 
dispensasjon fra arealnorm for inntil 3,5 barnehageplasser slik at det blir 30 barnehageplasser i 
Riebangárdi. Utvalget ber om at saken kommer til politisk behandling dersom det kommer 
søknader ut over 30 plasser.  
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling 
 
 

PS 77/20 Ombygging av Riebangardi -for å imøtekomme framtidige behov 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Saken utgikk. 
 
 

Vedtak: 
Saken utgikk. 
 
 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Utvalg for miljø, drift og utvikling- 06.05.2020  

Behandling: 

 
Hovedutvalget valgte enstemmig å ikke behandle saken, da den er utferdiget på feil grunnlag. 
Utvalgsleder påpekte ta det er ubrukte lånemidler som kan benyttes til utbyggingen, og at det 
ikke ligger noe i k-sak 12/19 om å redusere de øvrige tiltak på kapitalbudsjettet. 
 
 
 



Vedtak: 
Hovedutvalget valgte enstemmig å ikke behandle saken, da den er utferdiget på feil grunnlag. 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Kåfjord kommune vedtar endringer i kapitalbudsjett for finansiering av utbygging av 
Riebangardi barnehage som i henhold til tabell: 
 
Ansvar 
4536 Olderdalen Apparater 100 000 
6212 Sanering Odins vei 150 000 
6961 Kjerringdalsveien 1 850 000 
6420 Bakkemoveien 1 000 000 
6905 Overvann Olderdalen 280 000 
6910 Boligfelt Løkvoll, redusere fra 1 mill til 500 tusen 500 000 
6681 Parkering Riebangardi 800 000 
 SUM 4 680 000 
 
 
 
 

PS 78/20 Finansiering av del 1 ombygging og tilbygg ved Riebangardi 
barnehage 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Nils O. Larsen AP kom med følgende forslag, nytt pkt.2:  
Resterende finansiering av utbyggingen del.2, ny-avdeling, gjøres med låneopptak. 
Svein O. Leiros kom med følgende forslag, nytt pkt.3: 
En helhetlig utbedring av Bakkemoveien innarbeides i budsjett og økonomiplan for 2021. 
 
Votering: 
UMDU innstilling med tilleggspunkter ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommune vedtar endringer i kapitalbudsjettet for 2020 for finansiering av del 1 

ved Riebangardi barnehage ved å redusere posten satt av til fortau/gangvei langs 
Bakkemoveien med inntil 600 tusen. 
Midlene, kr 600 000,- overføres til del 1 i utbygging/prosjektering av Riebangardi 
barnehage slik at trinn 1 kan igangsettes snarest. 

2. Resterende finansiering av utbyggingen del.2, ny-avdeling, gjøres med låneopptak. 
3. En helhetlig utbedring av Bakkemoveien innarbeides i budsjett og økonomiplan for 

2021. 
 



 
 
 
 

Saksprotokoll i Utvalg for miljø, drift og utvikling- 10.06.2020  

Behandling: 
Kommunalsjef Gunn Andersen orienterte om saken.  Det er kommet tilbakemelding fra 
barnehagen om å få etablert støydempende tiltak i Riebangardi barnehage. Grillhuset som 
barnehagen har fått via prosjektet «UT i Nord», settes opp på området til barnehagen, 
 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 
 
Kåfjord kommune vedtar endringer i kapitalbudsjettet for 2020 for finansiering av del 1 ved 
Riebangardi barnehage ved å redusere posten satt av til fortau/gangvei langs Bakkemoveien med 
inntil 600 tusen. 
Midlene, kr 600 000,- overføres til del 1 i utbygging/prosjektering av Riebangardi barnehage 
slik at trinn 1 kan igangsettes snarest. 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
 
Kåfjord kommune vedtar endringer i kapitalbudsjettet for 2020 for finansiering av del 1 ved 
Riebangardi barnehage ved å redusere posten satt av til fortau/gangvei langs Bakkemoveien med 
inntil 600 tusen. 
Midlene, kr 600 000,- overføres til del 1 i utbygging/prosjektering av Riebangardi barnehage 
slik at trinn 1 kan igangsettes snarest. 
 

PS 79/20 Reparasjon av Olderdalen basseng 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Ordfører Bernt Eirik Isaksen Lyngstad: Er beløpene korrekt? 
Kommunalsjef drift og utvikling Gunn Andersen: Har vært på anbud, med fikk kun et anbud. 
Har mulighet å gå i forhandlinger. 
 
Kommunestyret ønsker at det gjennomføres forhandlinger. 
 
Votering: 



Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommune bevilger kr. 1 525 000,- i tillegg til kr. 2 000 000,- som er avsatt i 
kapitalbudsjett for 2020 til formål istandsetting av basseng Olderdalen. Totalbevilgning blir 
da kroner 3 525 000,-. 
2. Beløpet, kr. 2 820 000 samt momskompensasjon kr. 705 000,-, finansieres ved 
låneopptak. 

 
 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Kåfjord kommune bevilger kr. 1 525 000,- i tillegg til kr. 2 000 000,- som er avsatt i 

kapitalbudsjett for 2020 til formål istandsetting av basseng Olderdalen. Totalbevilgning 
blir da kroner 3 525 000,-. 

2. Beløpet, kr. 2 820 000 samt momskompensasjon kr. 705 000,-, finansieres ved 
låneopptak. 

 
 
 

PS 80/20 Kåfjord kommunes årsregnskap 2019 

 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2020  

Behandling: 
Økonomisjef Håkon Jørgensen redegjorde for saken.  
 
Jens A. Butter Simonsen søkte om permisjon fra kl.15.15. 
Et enstemmig kommunestyre innvilget permisjon, og Jens A. Butter Simonsen fratrådte møtet. 
 
Svein O. Leiros SP: Må se på hva vi har investert, syns pkt.11. er viktig. Vi har brukt millioner 
for å sikre våre innbyggere, må kunne lånefinansiere for dette, må en lovendring på dette. 
Ordfører Bernt Eirik Isaksen Lyngstad: Høy gjeld og underskudd, vi må få en bærekraftig 
økonomi. 
 
Doris Gressmyr fra KomRev Nord redegjorde for revisjonsberetning: 
Betydelig forbedring av regnskapet som er levert. 
Viktig at det trykkes på for å levere til fristen, som er 15.februar. 
Tatt forbehold om rassikringsfinansiering, dette er tatt opp siden 2016. 
Årsberetning er ikke lagt fram, skulle vært lagt fram samtidig. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 



Vedtak: 
1. Kåfjord kommunens driftsregnskap for 2019 godkjennes med et regnskapsmessig 

merforbruk (underskudd) på kr. 8 590 416,-  
 

2. Kåfjord kommunes kapitalregnskap for 2019 godkjennes med et regnskapsmessig 
merforbruk (underskudd) på kr. 5 150 357,-.   
 

3. Regnskapsmessig merforbruk i driftsregnskap 2019 dekkes delvis med bruk av 
disposisjonsfond med kr. 1 328 000,-.  
 

4. Budsjettpost 15300 930 880 tilføres kr. 1 328 000,-. På budsjettpost 19400 970 880 
inntektsføres samme beløp. Kommunedirektøren foretar budsjettregulering.    
 

5. Minst halvparten av merforbruket i driftsregnskap 2019 – dvs kr. 4 295 000,- forsøkes 
dekket inn i 2020 
 

6. Resten av merforbruket i driftsregnskap 2019 innarbeides i budsjett 2021. 
 

7. Underskudd i kapitalregnskap 2019 finansieres ved opptak av lån med kr. 5 150 357,- 
 

8. På budsjettpost 09100 9998 880 «bruk av lån» inntektsføres det kr. 4 684 000,-. På 
budsjettpost 09481 1090 880 «bruk av kapitalfond» inntektsføres det kr. 466 000,-  
 

9. Akkumulert underskudd avløp i kommunens balanseregnskap pr. 31/12-2019 på kr. 
718 070,- legges inn i kommunens selvkostsystem og fordeles til inndekking over de 
tillatte antall år.  
 

10. Akkumulert underskudd vann i kommunens balanseregnskap pr. 31/12-2019 på              
kr. 446 151,- legges inn i kommunens selvkostsystem og fordeles til inndekking over de 
tillatte antall år.  
 

11. Kåfjord formannskap registrerer revisors forbehold om lånefinansiering av flyttetilskudd 
til beboere under Storhaugen i Manndalen. Jfr. Kommunelovens §50. 
Kåfjord kommune har fått vurdert adgangen til å lånefinansiere flyttetilskudd. 
Tilbakemeldingen fra departementet er fortsatt uklar om dette er lovlig. 
Kåfjord kommune vil fortsatt jobbe for å synliggjøre de klare utfordringene vi har som 
lokalsamfunn, med å sikre våre innbyggere mot naturfarer. Vi er av den oppfatning at 
lånefinansiering av flyttetilskudd, må sidestilles på lik linje med lånefinansiering av 
skredvoller. Begge tiltakene sikrer liv og helse. 
På den bakgrunn vil Kåfjord kommune fortsatt jobbe for å innlemme lånefinansiering av 
flyttetilskudd som en lovlig ordning.  

 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap- 15.06.2020  

Behandling: 
Kommunekasserer Joar Grønnbakk tiltrådte møtet. 
 
Økonomisjef Håkon Jørgensen kom med følgende endring på Pkt.8: 



På budsjettpost 09100 9998 880 «bruk av lån» inntektsføres det kr. 4 684 000,-. På budsjettpost 
09481 1090 880 «bruk av kapitalfond» inntektsføres det kr. 466 000,- 
 
Ordfører Bernt Eirik Isaksen Lyngstad kom med følgende forslag, nytt pkt.11: 
Kåfjord formannskap registrerer revisors forbehold om lånefinansiering av flyttetilskudd til 
beboere under Storhaugen i Manndalen. Jfr. Kommunelovens §50. 
Kåfjord kommune har fått vurdert adgangen til å lånefinansiere flyttetilskudd. Tilbakemeldingen 
fra departementet er fortsatt uklar om dette er lovlig. 
Kåfjord kommune vil fortsatt jobbe for å synliggjøre de klare utfordringene vi har som 
lokalsamfunn, med å sikre våre innbyggere mot naturfarer. Vi er av den oppfatning at 
lånefinansiering av flyttetilskudd, må sidestilles på lik linje med lånefinansiering av skredvoller. 
Begge tiltakene sikrer liv og helse. 
På den bakgrunn vil Kåfjord kommune fortsatt jobbe for å innlemme lånefinansiering av 
flyttetilskudd som en lovlig ordning.  
 
Kommunedirektørens innstilling med endring på pkt.8 og nytt pkt.11, ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommunens driftsregnskap for 2019 godkjennes med et regnskapsmessig 

merforbruk (underskudd) på kr. 8 590 416,-  
 

2. Kåfjord kommunes kapitalregnskap for 2019 godkjennes med et regnskapsmessig 
merforbruk (underskudd) på kr. 5 150 357,-.   
 

3. Regnskapsmessig merforbruk i driftsregnskap 2019 dekkes delvis med bruk av 
disposisjonsfond med kr. 1 328 000,-.  
 

4. Budsjettpost 15300 930 880 tilføres kr. 1 328 000,-. På budsjettpost 19400 970 880 
inntektsføres samme beløp. Kommunedirektøren foretar budsjettregulering.    
 

5. Minst halvparten av merforbruket i driftsregnskap 2019 – dvs kr. 4 295 000,- forsøkes 
dekket inn i 2020 
 

6. Resten av merforbruket i driftsregnskap 2019 innarbeides i budsjett 2021. 
 

7. Underskudd i kapitalregnskap 2019 finansieres ved opptak av lån med kr. 5 150 357,- 
 

8. På budsjettpost 09100 9998 880 «bruk av lån» inntektsføres det kr. 4 684 000,-. På 
budsjettpost 09481 1090 880 «bruk av kapitalfond» inntektsføres det kr. 466 000,-  
 

9. Akkumulert underskudd avløp i kommunens balanseregnskap pr. 31/12-2019 på kr. 
718 070,- legges inn i kommunens selvkostsystem og fordeles til inndekking over de 
tillatte antall år.  
 

10. Akkumulert underskudd vann i kommunens balanseregnskap pr. 31/12-2019 på              
kr. 446 151,- legges inn i kommunens selvkostsystem og fordeles til inndekking over de 
tillatte antall år.  
 

11. Kåfjord formannskap registrerer revisors forbehold om lånefinansiering av flyttetilskudd 
til beboere under Storhaugen i Manndalen. Jfr. Kommunelovens §50. 
Kåfjord kommune har fått vurdert adgangen til å lånefinansiere flyttetilskudd. 
Tilbakemeldingen fra departementet er fortsatt uklar om dette er lovlig. 



Kåfjord kommune vil fortsatt jobbe for å synliggjøre de klare utfordringene vi har som 
lokalsamfunn, med å sikre våre innbyggere mot naturfarer. Vi er av den oppfatning at 
lånefinansiering av flyttetilskudd, må sidestilles på lik linje med lånefinansiering av 
skredvoller. Begge tiltakene sikrer liv og helse. 
På den bakgrunn vil Kåfjord kommune fortsatt jobbe for å innlemme lånefinansiering av 
flyttetilskudd som en lovlig ordning.  

 
 
 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
 

1. Kåfjord kommunens driftsregnskap for 2019 godkjennes med et regnskapsmessig 
merforbruk (underskudd) på kr. 8 590 416,-  
 

2. Kåfjord kommunes kapitalregnskap for 2019 godkjennes med et regnskapsmessig 
merforbruk (underskudd) på kr. 5 150 357,-.   
 

3. Regnskapsmessig merforbruk i driftsregnskap 2019 dekkes delvis med bruk av 
disposisjonsfond med kr. 1 328 000,-.  
 

4. Budsjettpost 15300 930 880 tilføres kr. 1 328 000,-. På budsjettpost 19400 970 880 
inntektsføres samme beløp. Kommunedirektøren foretar budsjettregulering.    
 

5. Minst halvparten av merforbruket i driftsregnskap 2019 – dvs kr. 4 295 000,- forsøkes 
dekket inn i 2020 
 

6. Resten av merforbruket i driftsregnskap 2019 innarbeides i budsjett 2021. 
 

7. Underskudd i kapitalregnskap 2019 finansieres ved opptak av lån med kr. 5 150 357,- 
 

8. Budsjettpost 05300 9998 880 tilføres kr. 5 150 000,-. På budsjettpost 09100 9998 880 
inntektsføres samme beløp. Kommunedirektøren foretar budsjettregulering.   
 

9. Akkumulert underskudd avløp i kommunens balanseregnskap pr. 31/12-2019 på kr. 
718 070,- legges inn i kommunens selvkostsystem og fordeles til inndekking over de 
tillatte antall år.  
 

10. Akkumulert underskudd vann i kommunens balanseregnskap pr. 31/12-2019 på              
kr. 446 151,- legges inn i kommunens selvkostsystem og fordeles til inndekking over de 
tillatte antall år.  
 

 
  
 

PS 81/20 Bruk av vikarbyrå i helse og omsorg 


